
Chtěla bych být zdravotní sestrou….. 

 Pro nás pedagogy  je důležité pomoci žákům 9. ročníků s jejich rozhodováním, kam si dát přihlášku, 

pro jaký studijní či učební obor se rozhodnout. Kromě výstav škol, návštěvy ÚP IPS K. Vary, Dnů 

otevřených dveří na školách , je velkým přínosem  pro žáky i propojení  teorie s praxí. 

Někteří  žáci  uvažují o práci ve zdravotnictví, a tak naše pozvání přijala p. M. Slabá, která pracuje 

řadu let jako rehabilitační pracovník v místním rehabilitačním centru. Pro potencionální zájemce o 

tuto profesi je velmi dobré poslechnout si  zajímavé argumenty i z druhé strany, proč pracovat ve 

zdravotnictví, co všechno obnáší tato práce, jaká je jistota zaměstnání na současném trhu práce, ale i 

samozřejmě s tím souvisí  odchod kvalifikovanýc h sester za prací do zahraničí. 

Práce zdravotních sester není vůbec lehká, každý pacient ocení nejen odbornou péči, ale i lidskost a 

empatii. Úsměv, pohlazení a dobré slovo někdy udělá pro pacienta ve chvíli, kdy to potřebuje, více  

než jedna tableta na bolest. 

 Paní  M. Slabé děkujeme za ochotu a vstřícnost , že si na nás udělala čas  a věříme, že žákům toto 

setkání  alespoň trochu pomůže při jejich  rozhodování o svojí budoucnosti.      

                                                                                    J. Váňová, žáci 9.A,9.B 

                                                        

             


